
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 30-11-2020
Tijd 19:30 - 21:00
Locatie digitaal / videoconference
Voorzitter John van den Beuken (plv)
Leden commissie 
sociaal

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

J. Engelen, J. Schreurs, vacature
M. Bultman, G. Laemers  
J. van den Beuken en A. Creemers
I. Schors
M. Ouwerkerk 
P. Beerens
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging De heer J. van de Beuken treedt deze vergadering 
op als voorzitter ter vervanging van Mw. N. Alofs.
Mw. H. Glessner (PAL) vervangt de heer P. Beerens

Aanwezige 
portefeuillehouders

De heer M. Janssen

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieled
en

--

Ambtelijke ondersteuning Sem Litjens, Nicole Slothouwer, Leon Jeurninck
Deelname derden Mw. Ilse den Mulder van PUNT.Welzijn
Insprekers Geen
Publieke tribune  --  personen (digitale vergadering via 

videoconference)
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 26 oktober 2020 wordt 
conform voorliggend concept vastgesteld.
Naar aanleiding van het verslag vraagt de heer Engelen naar de stand van 
zaken bij de Postkoets. De heer Jeurninck antwoordt dat er nog gesprekken 
gaande zijn tussen de Stichting en de Postkoets. Men hoopt dit jaar tot een 
oplossing te komen.
De heer Verheul merkt nog eens op dat hij het onderscheid in het kunst en 
cultuur te vaag vindt. Hij ziet dit graag duidelijker omschreven in  de nota.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a Presentatie Punt.Welzijn

Er komt op verzoek van de commissie een presentatie van Punt.Welzijn.
Dit om een goede vergelijking te kunnen maken met Synthese.
Voorafgaande aan de vergadering hebben de leden een filmpje over PUNT 
Welzijn bekeken. Dit geeft een goede indruk van de werkzaamheden. Mw. den 
Mulder geeft hierna nog een nadere toelichting op de werkzaamheden, de 
manier van werken en de relatie met de gemeente Weert en de inwoners. De 
welzijnsstichting heeft geen behoefte aan uitbreiding van het werkgebied.
Naar aanleiding van de presentatie van Mw. den Mulder wordt ook nog 
gevraagd of de inzet van een Jongerenwerker door Synthese verhoogd wordt. 
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De portefeuillehouder antwoordt dat binnen het takenpakket van Synthese 
gekeken wordt in welke mate verschuiving naar jongerenwerk  mogelijk is. 
Uitgangspunt is “nieuw voor oud”.

6 Raadsvoorstellen
6.a Vaststellen beslistermijn verordening schuldhulpverlening en 

regionaal beleidsplan schuldhulpverlening 2021-2025
De Leudalse verordening was niet bij de stukken gevoegd, wat voor discussie 
zorgde. De verordening (die inmiddels wel is ingevoegd), volgt de VNG 
modelverordening die de wettelijk vastgestelde beslistermijn van 8 weken 
kent. In het beleidsplan dat eveneens ter vaststelling aan de raad wordt 
voorgelegd wordt een werkafspraak vastgelegd dat uitgaat van een termijn 
van 4 weken, en in dringende gevallen van 3 werkdagen.
Op welke wijze de uitvoering van de schuldhulpverlening gestalte gaat krijgen 
wordt in het eerste halfjaar van 2021 bekeken op basis van de ervaringen. Op 
preventie en vroegsignalering zal de nadruk liggen. Het uitvoeringsplan moet 
dan voor het zomerreces van 2021 worden vastgesteld. Het voorstel wordt 
rijp geacht voor bespreking in de raadsvergadering van 15 december 2020.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Nieuwsbrieven van de wethouder

De heer Engelen vraagt of er voor het project nu niet zwanger een specifieke 
aandacht functionaris is. Deze is er niet, maar er is wel een ambtenaar die dit 
ondermeer in het takenpakket heeft.

8.b Nieuwsbrief Mensontwikkelbedrijf Leudal
Er zijn geen opmerkingen t.a.v. deze nieuwsbrief

9 Projectenlijst en langetermijnkalender
Het beleid ten aanzien van het bibliotheekwerk zal worden toegevoegd aan de 
kalender, en is voorzien in het 2e of 3e kwartaal van 2021.
Er zijn verder geen opmerkingen ten aanzien van de kalender.

10 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten

11 Mededelingen en Rondvraag
De heer Engelen is bij de bijeenkomst St. Ursula  geweest over de 
onderwijsvisie, en vraagt aandacht voor de nijpende financiële situatie als 
gevolg van de huisvesting.
Enkele andere commissieleden vonden dat het meer ging over een 
onderwijsvisie, iets dat bezijden de gemeentelijke invloedssfeer ligt.
De heer Verheul vraagt of er iets is mee te delen over de Widdoncktalenten. 
Hierover is echter op dit moment niets te melden. 
De heer Verheul vraagt  naar het masterplan Heibloem. Hierover is op 26 
november een bijeenkomst geweest. De wethouder antwoordt dat de 
gemeente geen voorstander is van ontwikkeling van het Widdonckterrein, 
maar dat de ontwikkelingen in de kern van Heibloem plaatsvinden. De 
gemeente is daar ook geen directe partij in.
De heer Janssen deelt mede dat het Samen Zorgen Huis een Raad van 
Toezicht heeft geïnstalleerd.

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 21:15 uur. De volgende vergadering is gepland op  25 januari 2021.


